
Шефик Џаферовић 

Питање постављено Савјету министара БиХ -  „Да ли Савјет министара БиХ предузима 

икакве активности како би били уређени односи са сусједним земљама у погледу 

коришћења хидроенергетских потенцијала, који се дијелом или у цјелини налазе на 

територији Босне и Херцеговине?“ 
 


